
Protokół nr 5/2018 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 29 maja 2018 r., w godz. 13
00

 – 15
10

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XLVIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

4. Sprawy różne.  

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1 

 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, 

przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos) przyjęli protokół nr 4/2018 z dnia  

26 kwietnia 2018 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XLVIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2032, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2032. Poinformował, że w/w Program daje możliwość 

dokładnego oszacowania występujących na terenie powiatu wyrobów azbestowych, zarówno 

pod względem ilościowym jak i jakościowym. Dzięki temu umożliwia opracowanie 

harmonogramu ich bezpiecznego usuwania. Wskazuje również możliwości finansowe 

wspierania tych zadań, a także uświadamia społeczeństwo o niebezpieczeństwie wynikającym 

z niewłaściwego postępowania z wyrobami azbestowymi. Został sporządzony na zlecenie 

Powiatu Białogardzkiego w celu przeprowadzenia rzetelnej inwentaryzacji i oceny stopnia 

zachowania płyt azbestowych.  
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Do jego opracowania posłużyły wyniki inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest 

wykonanej w 2017 r. oraz dane pozyskane z Urzędów Miejskich i Gminnych powiatu. 

Dokument ten stanowić ma element realizacji harmonogramu stopniowego usuwania 

wyrobów zawierających azbest.  Dodał, że Program jest w pełni spójny z obowiązującym 

stanem prawnym dotyczącym azbestu i zawiera aktualne dane na temat występujących na 

terenie powiatu wyrobów azbestowych. W związku z dużym zagrożeniem, jakie może 

spowodować niewłaściwe usuwanie wyrobów zawierających azbest, ich demontażu powinny 

dokonywać specjalistyczne firmy.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał o finansowanie przedsięwzięcia. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że możliwymi źródłami finansowania 

realizacji Programu są środki własne gmin powiatu, środki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie oraz kredyty preferencyjne z Banku 

Gospodarstwa Krajowego. 

Członek Komisji – Adam Kołacki następnie zapytał, a co jeśli nie będzie stać właściciela na 

ponowne pokrycie dachu. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że na Sesji będzie autor Programu i odpowie 

na wszystkie pytania. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

zapytań oraz uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2032. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2032. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2032, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2  

do niniejszego protokołu. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Karlino, których właścicielem jest Powiat Białogardzki, oraz określenia 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, co przedstawia załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Karlino, których właścicielem jest Powiat Białogardzki, 

oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Karlino, których właścicielem jest Powiat 

Białogardzki, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Karlino, których właścicielem 

jest Powiat Białogardzki, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Karlino, których właścicielem jest Powiat 

Białogardzki, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat Białogardzki, oraz określenia 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, co przedstawia załącznik nr 4  

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat Białogardzki, 

oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat 

Białogardzki, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem 

jest Powiat Białogardzki, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat 

Białogardzki, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

d) przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą 

powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od 

km 0+000 do km 1+560 w zakresie części pasa drogowego w związku z planowaną 

budową drogi rowerowej, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie przekazania Gminie Karlino zadania publicznego 

dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą 

powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w zakresie części pasa drogowego 

w związku z planowaną budową drogi rowerowej. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy Powiat Białogardzki przekazuje Gminie 

Karlino odcinek drogi i jak będzie w kolejnych latach finansowany ten odcinek drogi,  

kto będzie ponosił nakłady. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że Powiat przekazuje odcinek drogi  

w zarządzanie – pas drogowy. Za część na której będzie znajdowała się ścieżka rowerowa  

koszty będą po stronie Gminy Karlino a za resztę drogi koszt będzie ponosił Powiat. 

Oświadczył, że nastąpi tylko przekazanie pasa na podstawie porozumienia. 
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Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową 

nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 

1+560 w zakresie części pasa drogowego w związku z planowaną budową drogi rowerowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania Gminie 

Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 

0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w zakresie 

części pasa drogowego w związku z planowaną budową drogi rowerowej. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego 

zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą 

powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w zakresie części pasa drogowego 

w związku z planowaną budową drogi rowerowe, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

e) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
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f) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych,  

z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach psychologiczno – 

pedagogicznych, w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Białogardzki, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach psychologiczno – 

pedagogicznych, w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał jakie było kryterium ustalania godzin. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na podstawie Rozporządzenia. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli 

zatrudnionych w poradniach psychologiczno – pedagogicznych, w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych  

w poradniach psychologiczno – pedagogicznych, w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Białogardzki. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach psychologiczno – 

pedagogicznych, w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Białogardzki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

g) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe  

w Kościele pw. MB Wspomożenia Wiernych w Tychowie, co przedstawia załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe w Kościele pw. MB Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe w Kościele pw. MB 

Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia dotacji ze 

środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe w Kościele pw. MB Wspomożenia 

Wiernych w Tychowie. 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe w Kościele pw. MB Wspomożenia Wiernych w Tychowie, w brzmieniu 

jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

h) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe  

pałacu w Lubiechowie, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe pałacu w Lubiechowie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w Lubiechowie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia dotacji ze 

środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w Lubiechowie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego  

na prace remontowe pałacu w Lubiechowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 
 

i) sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace 

remontowe w Kościele pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Stanominie,  

co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe w Kościele pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Stanominie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe w Kościele pw. 

Podwyższenia Krzyża Św. w Stanominie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia dotacji ze 

środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe w Kościele pw. Podwyższenia Krzyża 

Św. w Stanominie. 

  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe w Kościele pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Stanominie, w brzmieniu 

jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

j) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe  

w Kościele pw. Chrystusa Króla w Pomianowie, co przedstawia załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe w Kościele pw. Chrystusa Króla w Pomianowie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe w Kościele pw. Chrystusa 

Króla w Pomianowie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia dotacji ze 

środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe w Kościele pw Chrystusa Króla  

w Pomianowie. 

  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe w Kościele pw. Chrystusa Króla w Pomianowie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

k) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe  

w Kościele pw. MB Wspomożenia Wiernych w Tychowie, co przedstawia 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w sprawie 

podziału powiatu białogardzkiego na okręgi wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby 

radnych wybieranych w okręgu wyborczym do Rady Powiatu w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podziału 

powiatu białogardzkiego na okręgi wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych 

wybieranych w okręgu wyborczym do Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podziału powiatu 

białogardzkiego na okręgi wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych 

w okręgu wyborczym do Rady Powiatu w Białogardzie. 

  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie podziału powiatu białogardzkiego na okręgi wyborcze, ich 

numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym do Rady 

Powiatu w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

l) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniającej uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniający uchwałę budżetową na 

rok 2018. 
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Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniający uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

m) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową 2018 Powiatu Białogardzkiego  

na lata 2018 - 2026, co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 – 2026. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2018 - 2026, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

W tej chwili w posiedzeniu Komisji udział bierze pięciu członków Komisji. 

 

n) emisji obligacji przez Powiat Białogardzki oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu, co przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie emisji obligacji przez Powiat Białogardzki oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. 

Członek Komisji – Adam Kołacki poprosił o wyjaśnienie dlaczego Powiat Białogardzki musi 

emitować obligacje w 2018 roku czyli zadłużyć się. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że uchwała budżetowa zakłada dochody 

i wydatki w określonej wartości. Zostało przyjęte, że planowany jest deficyt w wysokości  

3 mln zł czyli aby móc go zrealizować to trzeba te środki skądś wziąć.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że należy zabezpieczyć środki na większe 

wydatki niż przychody. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zgodziła się ze swoim przedmówcą. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że zostało zaplanowane w wydatkach 

majątkowych w ramach w budżetu  4 mln zł. W ramach środków, które Powiat chce pożyczyć 

chce spłaci zobowiązania naprzód.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że 2.000.000 zł zostanie rozłożone na 

raty czyli kredyt który jest obecnie zaplanowany do spłaty w roku 2020 a kwotę 2.560.000 zł 

planuje się przeznaczyć na inwestycję, które są ujęte w wykazie zadań majątkowych.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że Powiat wydaje więcej niż ma przychodu. 

Uważa, że Powiat powinien wdrożyć program oszczędnościowy i szukać oszczędności  

w swoim funkcjonowaniu. W wg radnego  Powiat potęguje kolejne zadłużenie biorąc kolejny 

kredyt na 4.000.000 zł, żeby spłacić 2.000.000 zł.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił radnego, aby wskazał samorząd, który nie 

ma zobowiązań a zwłaszcza powiat. Przypomniał, że Powiat dysponuje: subwencją, dotacją  

i bardzo znikomym procentem dochodów własnych. Na posiedzeniach Sesji radni domagali 

się aby były robione drogi i inne inwestycje. W związku z powyższym Zarząd korzystając  

z możliwości dofinansowania zewnętrznego proponuje Radzie aby te zadania w jakimś 

zakresie zostały zrealizowane, w jakiejś części dzięki obligacjom spłacone zostaną 

wcześniejsze zobowiązania. Stwierdził, że są to normalne instrumenty, które są dopuszczone 

obowiązującym prawem. Dodał, że to takiej operacji jest potrzebna pozytywna opinia RIO.     

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że z taką retoryką się nie zgadza. Pyta po co 

Powiat ma się zadłużyć.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że na koniec roku 2017 dług Powiatu  

wynosił 17.319.224,60 zł. Obecnie dług wynosi wynosił 18.295.886,85 zł o 1.000.000 zł 

więcej w stosunku do roku ubiegłego ale tylko dlatego, że Powiat nie otrzymał od Wojewody  

kwoty w wysokości 1.000.000 zł na finansowanie modernizacji. Oświadczyła, że na obecną 

chwilę nie ma wiedzy kiedy Wojewoda prześle środki. Jeśli będą one w 2018 r. to dług 

praktycznie pozostanie na tym samym poziomie, co w roku ubiegłym.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto oświadczył, że wg niego robione jest wszystko tak aby było  

jak najlepiej.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, dlaczego obligacje a nie kredyt. 

Członek Komisji – Adam Kołacki poinformował, że obligacje są tańsze. Następnie poprosił 

o wyjaśnienie § 3.1. i zapytał w jaki sposób będą wybrane chętne osoby w liczbie 150 osób. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że jest to zapis techniczny, którym 

zajmuje się emitent a nie Powiat. Dodała, że emitent jest wybrany na podstawie umowy.  

Są firmy, które się tym zajmują.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie emisji 

obligacji przez Powiat Białogardzki oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie emisji obligacji przez 

Powiat Białogardzki oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 glosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie emisji obligacji przez Powiat Białogardzki oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

o) skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie zawarte w Uchwale Nr X.95.K.2018 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie stwierdzenia 

nieważności części uchwały Nr XLV/213/2018 Rady Powiatu w Białogardzie  

z dnia 15 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Powiatu Białogardzkiego dla niepublicznych szkół  

o uprawnieniach szkół publicznych i placówek niepublicznych, co przedstawia 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie zawarte w Uchwale Nr X.95.K.2018 Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie stwierdzenia 

nieważności części uchwały Nr XLV/213/2018 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia  

15 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z 

budżetu Powiatu Białogardzkiego dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych i placówek niepublicznych. 

Członek Komisji – Anna Kodź poinformowała, że m. in. w piśmie RIO zakwestionowała  

korekty dotacji dla szkół niepublicznych cyt.”…zakwestionowany zapis miał umożliwić 

późniejsza korektę finansową, której potrzeba wynika z pomyłki szkół w tym zakresie...” 

i następnie zapytała, że gdyby nie pomyłki szkół czy takie korekty byłyby dokonywane. 

Stwierdziła, że takie sformułowania w piśmie procesowym do Sądu Administracyjnego są tak 

jakby w odniesieniu do szkół niepublicznych. Nie jest powodem tylko i wyłącznie błąd przez 

szkoły niepubliczne ale powód jest inny, którego nikt nie zmieni. Uważa, że nigdy dotacje nie 

będą się zgadzały z ilością uczniów w danym miesiącu. Stwierdziła, że to należało wyjaśnić  

a oskarżanie, że jest to tylko i wyłącznie na podstawie błędów szkól niepublicznych jest nie 

fair. Następnie wyjaśniła, że dotacja dla szkół niepublicznych nigdy nie zagra z ilością 

uczniów w danym miesiącu ponieważ dotacje przekazywane są w dwunastu częściach od 

stycznia do grudnia. Stan uczniów podaje się na pierwszego każdego miesiąc. Oświadczyła, 

że korekty nie wynikają wyłącznie z błędów tylko wynikają z tego, że nie można tego inaczej 

uregulować ponieważ dotację się przekazuje do 30 każdego miesiąca a stan jest na 1 każdego 

miesiąca a frekwencje się podaje w następnym miesiącu za miesiąc poprzedni i nie można 

podać że to wynika tylko i wyłącznie z pomyłki szkół.     

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że po dyskusji Zarząd postanowił 

odwołać się od decyzji RIO.  

Członek Komisji – Anna Kodź odniosła się do zapisu uzasadnienia RIO str. 5. akapit 

zaczynający się od słów cyt.: „Zakwestionowany zapis uchwały RP....z pomyłki szkoły w tym 

zakresie”. Następnie zapytała, czy jeśli w szkołach niepublicznych nie byłyby popełniane 

błędy to czy byłyby robione takie korekty. 

Prawnik – Małgorzat Kasprzak poinformowała, że ten zapis uchwały RP mówi tak: cyt. „iż 

w przypadku przekazania części dotacji na dany miesiąc w wysokości wyższej od należnej, 

kwota nadpłaty zostanie zaliczona na poczet dotacji należnej w kolejnych miesiącach.” 

Oświadczyła, że ten zapis został zakwestionowany.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, że gdyby szkoły niepubliczne nie miały błędów to 

czy by dochodziło do korekt dotacji w danym miesiącu.  

Prawnik – Małgorzat Kasprzak poinformowała, że korekty dotacji są z różnymi sytuacjami 

m.in. związane są z frekwencją.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, dlaczego nie zostało to tak napisane, że z innych 

przyczyn też a nie tylko z powodu błędów szkół. Oświadczyła, że korekty będą zawsze, nie 

ma takiej możliwości aby ich nie było.  

Prawnik – Małgorzat Kasprzak poinformowała, że chodzi o to, że korekty związane  

z frekwencją uczniów na których należy się dotacja. Jeżeli Powiat wypłaci dotację na 

rzeczywistą liczbę uczniów to w sytuacji gdy frekwencja okaże się niższa ustawa wprost o 

finansowaniu zadań oświatowych daje możliwość korekty. Zapis o którym mowa tj. § 4 ust. 9 

Uchwały RP miał szerszy charakter m. in. dotyczył sytuacji takich np.: kiedy nastąpiła 

pomyła niezależna czyli dawała możliwość złożenia korekty.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda dodał, że nie chodziło o wytykanie błędów tylko  

o możliwość złożenia korekty.  
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Prawnik – Małgorzat Kasprzak oświadczyła, że chodziło o stworzenie takiej możliwości, 

żeby było jasno precyzyjnie napisane, iż istnieje możliwość złożenia korekty.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie zawarte w Uchwale 

Nr X.95.K.2018 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 marca 

2018 r. w sprawie stwierdzenia nieważności części uchwały Nr XLV/213/2018 Rady Powiatu  

w Białogardzie z dnia 15 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Powiatu Białogardzkiego dla niepublicznych szkół o uprawnieniach 

szkół publicznych i placówek niepublicznych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie zawarte w Uchwale Nr 

X.95.K.2018 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 marca 2018 

r. w sprawie stwierdzenia nieważności części uchwały Nr XLV/213/2018 Rady Powiatu  

w Białogardzie z dnia 15 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Powiatu Białogardzkiego dla niepublicznych szkół o uprawnieniach 

szkół publicznych i placówek niepublicznych. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 3 glosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie zawarte w Uchwale Nr X.95.K.2018 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie stwierdzenia 

nieważności części uchwały Nr XLV/213/2018 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 15 

stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych 

z budżetu Powiatu Białogardzkiego dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych i placówek niepublicznych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

p) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, co przedstawia 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

Prawnik – Małgorzata Kasprzak  zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

Członek Komisji – Adam Kołacki uważa, że dokumenty, które podlegają ogłoszeniu w BIP 

powinny być wprowadzane na bieżąco. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda wyjaśnił obiekt dokumentów, które podlegają 

ogłoszeniu w BIP.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że wyniki kontroli to są takie dokumenty, które 

powinny być szybko publikowane.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że nie widzi w tym żadnego problemu.  

Prawnik – Małgorzata Kasprzak wyjaśniła, że protokoły z kontroli zostały opublikowane 

siódmego marca br. natomiast skarga dot. w/w protokołów wpłynęła dwa miesiące później tj. 

siódmego maja br. czyli na moment składania skargi wszystkie protokoły były opublikowane.  

Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że w uzasadnieniu uchwały jest wszystko 

szczegółowo opisane.  
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Członek Komisji – Adam Kołacki przedstawił cytat z projektu uchwały: „…protokoły 

pokontrolne z 2017 r. oraz z 2018 r. zostały opublikowane w BIP w dniu 7 marca 2018 r.  

a zatem na dwa miesiące przed złożeniem skargi.” 

Prawnik – Małgorzata Kasprzak zgodziła się ze swoim przedmówcą. Dodała, że to,  

co radny przeczytał to jest część wyjaśnień Starosty Białogardzkiego. Na moment złożenia 

skargi protokoły były opublikowane. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że rozumie to tak, że skarga wynika z tego,  

że protokoły z 2017 r. były opublikowane w 2018 r.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że jeśli kontrola była na koniec miesiąca 

grudnia 2017 r. a Powiat otrzymał dokumenty w późniejszym czasie i jeszcze się musi do 

nich odnieść. Wyjaśnił, że całość kontroli stanowi komplet dokumentów takich jak: protokół, 

wystąpienie po kontrolne i uwagi ocenianego.  

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała, czy jest obowiązek publikacji. 

Prawnik – Małgorzata Kasprzak oświadczyła, że taki obowiązek jest. Ustawa o dostępie  

do informacji publicznej nakład obowiązek publikacji określonych dokumentów, które są  

w Ustawie wymienione m.in. są wymienione protokoły. Natomiast ustawodawca nie wskazał 

terminu w jakim mają być opublikowane. W związku z powyższym nie można mówić  

o naruszeniu terminu. Został sformułowany zarzut w stosunku do Starosty dot. tego,  

że uniemożliwił zapoznanie się z tymi protokołami. Uważa, że należałoby najpierw ustalić, 

czy ktokolwiek chciał się z nimi zapoznać. Stwierdziła, że przez cały rok 2017 i 2018 nie 

wypłynął żaden wniosek o dostęp do tych dokumentów czyli nikt nie był nimi zainteresowany 

więc nie można mówi, że odmówiło ich dostępu. W momencie kiedy wpłynęło pismo Pana A. 

Siwka o opublikowanie tych dokumentów to one zostały niezwłocznie opublikowane.   

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy nie zachodzi pewna kolizja w której ktoś 

czeka na rozstrzygnięcie sprawy, żeby mógł się do niej odnieść i wtedy termin, który by 

wynikał np. z Kodeksu Cywilnego by nie uciekł. 

Prawnik – Małgorzata Kasprzak uważa, że jeśli taka osoba by potrzebowała to by się 

zwróciła o ich udostępnienie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że opóźnienia, które wskazuje radny są zwłoką 

w publikacji.  

Prawnik – Małgorzata Kasprzak stwierdziła, że są luki w przepisach i nic na to nie może 

poradzić.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 1 głos, 

wstrzymujący – 1 glos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

q) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, co przedstawia 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

Prawnik – Małgorzata Kasprzak  zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego.  
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Zapoznała z stanem faktycznym. Następnie poinformowała, że stan faktyczny był taki,  

że P. A. Siwek wystąpił z pismem do Starostwa, aby został opublikowany rejestr umów 

cywilno – prawnych na BIP. Oświadczała, że  żaden przepis z obowiązującego prawa nie 

nakazuje publikacji w BIP rejestru umów cywilno – prawnych. Są postulaty o umieszczanie 

ale nie mają one odzwierciedlenia w przepisach. Umowy cywilno – prawne stanowią 

informację publiczną.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  poinformował, że zwrócił się do Burmistrza Miasta 

Białogardu, aby taki rejestr był publikowany i on się zgodził natomiast w Starostwie też była 

taka zgoda a teraz nie jest publikowany.  

Prawnik – Małgorzata Kasprzak oświadczyła, że Starosta Białogardzki nie odmawiał 

publikacji rejestru natomiast poinformował, że opublikuje do 30 maja br.  

Członek Komisji – Adam Kołacki   uważa, że jeśli Starosta raz wyraził zgodę na publikację 

to powinien publikować to na bieżąco. Teraz kwestia tylko terminowości. Następnie zapytał, 

czy wszystkie umowy cywilno - prawne z 2017 roku zostały opublikowane.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że za 2017 rok zostały wszystkie umowy 

opublikowane. Dodał, że bezpośrednio z przepisów prawa nie wynika obowiązek publikacji 

umów cywilno – prawnych.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 1 głos, 

wstrzymujący – 1 glos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.4 

Członek Komisji – Adam Kołacki poinformował, że za pośrednictwem Wicestarosty 

wystosował zapytanie do Prezesa RCM w Białogardzie odnośnie ilości pielęgniarek jaka musi 

Wydzierżawiający szpital zapewnić na oddziale.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że formalnej odpowiedzi ze szpitala jeszcze 

nie otrzymał. Natomiast jako Zgromadzenie Wspólników ma dostęp do dokumentacji, która 

jest w Sp. RCM z których wynika, że norma zatrudnienia na tym oddziale to jest dziesięć 

pielęgniarek czyli dwie osoby wg przelicznika.  

Członek Komisji – Adam Kołacki oświadczył, że podczas pełnienia dyżuru była tylko jedna 

pielęgniarka.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że czekamy na odwiedź formalną i wtedy 

będzie mógł udzielić szczegółowej informacji. 

Członek Komisji – Adam Kołacki poinformował, że na oddziale była osoba z dzieckiem, 

która apelowała o pomoc w tej sytuacji. Poinformował, że Pani była kilka dni na oddziale  

z dzieckiem i podczas dyżuru była tylko jedna pielęgniarka. Taką otrzymał informację. 

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała do kiedy ma się rozstrzygnąć konkurs na dyrektora 

MOW w Podborsku. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że do 29 czerwca br. 
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Ad.5 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
        Protokołowała 

Violetta Adamczewska 
                Przewodniczący  

  Komisji Budżetu i Finansów 

 

 Jerzy Żuk 


